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Tour Guide Course Exams Self-Study 
 
Group self-study for exams and issues of the Ministry of Torism and exchange of weekly tour reports, on the embankments from Bat Yam to Netanya or in the nearest 
cafes, on Saturdays form 09:00 to 15:00. We invite students of the tour guide courses in Hebrew and in English, from schools in Tel Aviv, Netanya, Haifa and Jerusalem, 
who experiences a lingual discomfort and difficulties with the American style of learning. Together, we will pass everything, except a Friend and a Homeland! 
 
Current Meeting Places (Herzliya, Netanya and other places are going to be developed as needed): 

1. Old Jaffa, parking lots on Segev St. and on Tayelet Mifraz Shlomo St. near former Aladdin restaurant, and on Nemal Yafo St. 
2. Bat Yam Embankment, parking lots on Oskar Schindler St. and on Yardey ha-Yam St. 

 
Alonex Arctic Autotravels - Like a Diesel Engine in The Arctic, while The Polar Star is still Burning! 
 
https://www.arctic.org.il/pdf/ARCTIC-241228-AD-TOUR-GUIDE-EXAMS-STUDY.pdf 
  
 
 
Самоподготовка к Экзаменам по Курсу Гидов 
 
Групповая самоподготовка к экзаменам по вопросам Министерства Туризма и обмен рефератами, на набережных от Бат Яма до Нетании или в ближайших 
кафе, по субботам с 09:00 до 15:00. Приглашаем студентов курсов экскурсоводов на Иврите и Наглите, из школ Тель Авива, Нетании, Хайфы и Иерусалима, 
кто испытывает языковой дискомфорт и трудности с американским стилем обучения. Вместе, мы сдадим все, кроме Друга и Родины! 
 
Текущие Места Встреч (Герцлия, Нетания и другие будут добавлятся по необходимости): 

1. Старый Яффо, парковки по ул. Сегев и Таелет Мифрац Шломо у бывшего ресторана Аладдин, и по ул. Намаль Яффо. 
2. Бат Ям Набережная, парковки ул. Оскар Шиндлер и Еридей ха-Ям. 
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Related resources: 
 
https://www.alykel.com 
https://www.jetjeep.com 
https://www.navostar.com 
https://www.alonex.com/pdf/AX-MOT.pdf 
https://www.alonex.com/pdf/AX-WIN.pdf 
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Co-Student, Hop on! - Соклашник, Запрыгивай! 

https://www.arctic.org.il

